

73^{ème}
édition



8 - 9 NOVEMBRE 2023
AUXERREXPO • AUXERRE • FRANCE

PROGNOSIS BIOTECH



 Farsalon 153, Larisa 41335
Grèce

 0030 2410 623922

 france@prognosis-biotech.com

 www.prognosis-biotech.com



GRECE / GREECE

 **Samuel HERGOUALC'H**
Responsable Commercial France

Platon CHITZOS
Exports Area Manager

Marco LA FEMINA
Exports Area Manager

Antonios NTANTASIOS
C.E.O, Co-Founder

PROGNOSIS BIOTECH EST SPÉCIALISÉE DANS LA FABRICATION DE SOLUTIONS ANALYTIQUES RAPIDES, DESTINÉES À LA RECHERCHE DE CONTAMINANTS CHIMIQUES POUR LA FILIÈRE AGROALIMENTAIRE.

Depuis sa création en 2011, ProGnosis Biotech développe des solutions analytiques pour la recherche de contaminants chimiques dans l'industrie agroalimentaire afin de répondre à différentes problématiques analytiques rencontrées dans la filière.

Forte de son savoir faire en R&D, ProGnosis Biotech propose des kits immuno-enzymatiques innovants de type ELISA & Bandelettes rapides et simples de mise en œuvre. Couplées à leurs systèmes de lecture complets et compacts, ces méthodes permettent de qualifier avec précision différents paramètres d'importance pour la filière tels que les mycotoxines, sur plus d'une centaine de matrices validées : céréales et dérivés, co-produits des céréales, gluten, tourteau, ensilage, fourrage, fruits secs et noix.

En s'adaptant constamment aux évolutions réglementaires et aux différentes attentes des utilisateurs, ProGnosis Biotech est reconnue comme l'un des leaders dans son domaine, et est aujourd'hui représentée dans plus de 40 pays à travers le monde, via son vaste réseau de distributeurs et ses propres filiales locales.

PROGNOSIS BIOTECH IS SPECIALIZED IN THE MANUFACTURE OF RAPID ANALYTICAL SOLUTIONS FOR THE MONITORING OF CHEMICAL CONTAMINANTS IN THE FOOD INDUSTRY.

Since its beginning in 2011, ProGnosis Biotech has been developing innovative analytical solutions for the detection of chemical contaminants in the agri-food industry, to respond to various analytical issues in the sector.

Its know-how in R&D and IT development allow it to offer quick and easy-to-use innovative immuno-enzymatic kits, such as ELISA and Lateral Flow. With its complete and compact reading systems, these methods make it possible to qualify with accuracy different parameters of importance for the sector such as mycotoxins on more than hundred validated matrices : cereals and derivatives, cereal co-products, gluten, meal, silage, fodder, dried fruits and nuts.

In a continuous adaptation to regulatory changes and the different expectations of users, ProGnosis Biotech is recognized as one of the leaders in its field, and is today represented in more than 40 countries worldwide, through its extensive network of distributors and its own local subsidiaries.

Retrouvez-nous sur le stand N°
Meet us on the booth N°

30